



Village de Senneville  
Province de Québec

**AVIS PUBLIC D'ADOPTION  
DU RÈGLEMENT NO. 448-8 MODIFIANT  
LE RÈGLEMENT DE ZONAGE NO. 448**

**AVIS PUBLIC** est par les présentes donné que le règlement ci-après a été adopté à la séance ordinaire du Conseil Municipal tenue le mardi 24 mai 2022:

- [Règlement numéro 448-8 modifiant le règlement de zonage numéro 448 en regard au diamètre et de la hauteur des arbres.](#)

Le règlement ne contient pas de dispositions susceptibles d'approbation réglementaire.

Toute personne intéressée peut consulter le règlement sur le site Internet de la municipalité au [www.villagesenneville.qc.ca](http://www.villagesenneville.qc.ca)

**DONNÉ à Senneville**, le 26 mai 2022.

**PUBLIC NOTICE OF ADOPTION  
OF BY-LAW NO. 448-8  
MODIFYING THE ZONING BY-LAW NO. 448**

**PUBLIC NOTICE** is hereby given that the following by-law was adopted at the regular sitting of the Municipal Council held on Tuesday May 24, 2022:

- [By-law number 448-8 modifying the zoning by-law number 448 with regard to the diameter and height of the trees.](#)

The by-law does not contain any provisions likely to be approved by the regulations.

Anyone interested can consult the by-law on the municipality's website at: [www.villagesenneville.qc.ca](http://www.villagesenneville.qc.ca)

**GIVEN in Senneville**, on May 26, 2022.

*(Original signé / signed)*

---

Francine Crête  
Greffière / Town Clerk